
Zápis ze zasedání Školské rady konaného dne 14. listopadu 2007 

 

Přítomni: 

Členové ŠR: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru) - drmota@gymnsostelc.cz 

Eva Cupáková (zástupce zřizovatele) – eva.cupakova@telc-etc.cz 

Ing. Miroslav Nosek (zástupce rodičů) – minosek@volny.cz 

Lubomír Nerad (zástupce rodičů) – nerad.stav@ji.cz 

PaedDr. Věra Zadinová (zástupce pedagogického sboru) - zadinova@gymnsostelc.cz 

 

Jako hosté: 

Mgr. Jan Sedláček (ředitel školy) – sedlacek@gymnsostelc.cz 

Mgr. Jindřiška Novotná (zástupce ředitele školy) - novotna@gymnsostelc.cz 

Ing. Lubomír Stejskal (zástupce ředitele pro SOŠ) – stejskal@gymnsostelc.cz 

 

Omluveni: 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – starosta@telc-etc.cz 

 

Program: 

1. Zahájení schůzky – Mgr. J. Drmota 

2. Projednání a schválení výroční zprávy 

3. Projednání a schválení návrhu finančního rozpočtu na rok 2008 

4. Diskuse, různé 

 

ad 2) 

E. Cupáková: Výroční zpráva musí předložena Školské radě k projednání ještě před vytištěním. 

Mgr. Drmota: Aby bylo vyhověno tomuto požadavku, mělo by 1. zasedání ŠR v novém školním roce 

proběhnout na začátku září, 2. zasedání pak v prosinci. 

Mgr. Sedláček: Na začátku školního roku bude schválena oficiální verze výroční zprávy, vytištěná ve 

škole. Neoficiální verze s barevnými přílohami bude dopracována a dána do tisku v tiskařské firmě. 

Připomínky k obsahu či podobě této výroční zprávy je třeba podat nejpozději do konce dubna. 

Tyto návrhy byly poté schváleny. 



ad 3) 

Návrh finančního plánu výnosů a nákladů za rok 2008 byl schválen všemi členy ŠR. 

ad 4) 

a) Mgr. Sedláček: Zkušenosti se ŠVP pro osmileté gymnázium jsou v primě pozitivní. GOB se rozhodlo 

pro variantu dělených předmětů, nikoliv integrovaných, i z důvodu aprobovanosti vyučujících. 

b) Mgr. Drmota navrhl zaslat zřizovateli i Městu Telč doporučení ŠR k urychlení jednání o vyřešení 

prostorových problémů GOB a SOŠ. 

Mgr. Sedláček seznámil přítomné s výsledky dosavadních jednání na kraji. 

Ing. Stejskal podotkl, že stávající situace s přesuny vyučujících i žáků způsobuje problémy se 

zajištěním kvalitní výuky. 

Návrh Mgr. Drmoty byl schválen a byl pověřen vypracováním dopisů za ŠR, adresovaných zřizovateli – 

kraji Vysočina a Městu Telč. 

 

Zapsala dne 14. 11. 2007: Věra Zadinová 


